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ACTA 

Comissió de Seguiment  del Consell de Barri de Barceloneta 
 

Data: 19 de gener de 2023 Hora: 18.30 h a  19.30h  

Lloc: centre cívic Barceloneta 

Participants 

 

ENTITATS :                                                 

AAVV Barceloneta:  Manel Martínez, Carmen Piera  
 

ABA: Luis Monzón 

Gegants de la Barceloneta: Carme Tomàs 

Maria Dolores Guisado 

Lourdes Lopez 

Montse Rojas 

CONSELLERS:  

Miriam Gonzalez. Ciutadans 

Jaume Tomillero. ERC 

CONSELLER DEL BARRI:  David Pequeño i Oriol Casabella 

TECNIQUES DE DISTRICTE:   Vanesa Sanz 

Sessió amb plataforma digital, durant la sessió no es connecta cap membre de 

la comissió de seguiment.      

 

         

Participants que excusen la seva assistència 

 

Carlos Arena 
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Temes tractats 

 

El Conseller de la Barceloneta explica que al ser final de mandat, cada membre 

de la comissió de seguiment rebrà un correu amb un enllaç per fer una 

enquesta d’avaluació dels sistemes de participació. Els participants del Consell 

de barri també tindran accés a l’enquesta en mateix dia del Consell de barri. 

La proposta de l’equip de govern es fer una part informativa amb actualització 

dels temes habituals. Després de repassar els temes pendents es detecta la 

proposta de treballar la dinamització comercial a la Barceloneta. 

Intervenció dels membres de la CS: 

Carme Tomàs: 

Planteja que s’hauria de treballar sobre tots aquells temes dits però no fets i 

quina priorització de temes es traspassaran al proper consistori. Com per 

exemple el bus de barri. 

Manel Martínez.  

Es ratifica en la proposta de la Carme, aquells temes que estan prou treballats 

per donar-li continuïtat. Proposa temes com el futur de la parcel·la cultural del 

port després del fracàs del Hermitage, futur del front marítim, com les obres 

pendents ( segle XX, Joan de Borbó 44, Compte de Santa Clara). Demana 

claredat, ja que li han confirmat que no hi ha cap acord entre l’Ajuntament i el 

CSIC respecte al futur del Front Maritim. 

També exposa la seva decepció respecte a la participació ,que molt cops ha 

estat excloent, i no ha sigut productiva. 

Lourdes Lopez: 

Creu que des de 2009 no s’ha fer res pel barri, cal repassar allò que no s’ha fet 

cap canvi, com ara canvi de nom de la parada de metro, antiga petanca de Dr. 

Aiguader, locals tancats poc assequibles per obrir negocis. 

 Carmen Piera: 

Futur del CAP i demanen que es tingui en compte la seva proposta d’ubicació ja 

consensuada amb els veïnat.  
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RESUM RETORN CONSELLERS: 

El conseller puntualitza que la ubicació del CAP es decideix des de Salut i en 

funció al m2 que es necessiten. 

Pel proper consell de barri es treballarà per donar informació sobre cadascun 

dels temes, priorització de cara al traspàs del proper consistori.  

Acords 

 

La comissió de seguiment acorda que el tema a tractar serà:  

Punt informatiu 

Punt deliberatiu: Revisió de temes tractats durant el mandat. 

Lloc: centre cívic Barceloneta 

El/els/les Tècnics/ques de barri: Vanesa Sanz 


